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4 juni 2025 
Goede bereikbaarheid is in Utrecht van groot belang. Echter is bereikbaarheid een principe wat 
moet worden afgewogen tegenover andere waardes zoals biodiversiteit, erfgoed en leefbaarheid. 
Bij de fracties van Partij van de Arbeid, GroenLinks en Partij voor de Dieren zijn daarom vragen 
over de inrichting achter galgenwaard. Hierom hebben eerder genoemde fracties de volgende 
vragen: 

Vragen: 
1. Is er onderzoek gedaan naar de impact van de aanleg van de bruggen op de biodiversiteit? 

Zo ja: wat waren de conclusies? Zo nee: wat verwacht het college dat de impact van de 
bruggen gaat zijn op de biodiversiteit in dit gebied? 

2. Het zogenaamde ’Hof van Eden’ en het Margrietenveld zijn stukken natuur in het park die al 
40 jaar ecologisch beheerd worden. Deelt het college de mening van de indieners dat we 
heel voorzichtig met dit soort gebieden moeten omgaan gezien de ecologische waarde? 

3. Door het aanleggen van twee bruggen in dit gebied wordt een stuk aaneengesloten groen 
doorsneden. Hoe wordt dit gewogen naast ambitie voor groene routes?  

4. Als reden voor de aanleg stelt de gemeente dat sportpark Zoudenbalch en Koningsweg 
beter bereikbaar zouden worden. Kan het college inzichtelijk maken met feiten en cijfers in 
hoeverre de bruggen bijdragen aan de bereikbaarheid en mobiliteit? 

5. Wat zijn de totale kosten van deze twee bruggen? 
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